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Gloomy Sabbath
Gloomy Sabbath

Denshin Kaishu – Vom Wesen 
des Hokusais
Denshin Kaisu – The Essence of Hokusai

Am Sterbebett seiner Großmutter reist Christian in die Vergangenheit und kommt 
hinter das Geheimnis eines Gemäldes, das vermeintlich schon immer im Famili-
enbesitz war.

At his grandmother‘s deathbed, Christian travels into the past and unveils the secret 
behind a painter that has supposedly always been a family heirloom.

Amit Epstein, 1977 in Tel Aviv geboren, studierte Theaterwissenschaft, Tanz und in 
der Haute-Couture-Meisterklasse. Seit 2007 Arbeit als Kostümbildner, Dramaturg, 
Autor und Regisseur.

Amit Epstein, born in 1977 in Tel Aviv, studied drama studies, dancing and attend-
ed a haute couture master class. Since 2007 he has been working as a costume 
designer, dramaturg, author and director.

Ein Sturm verwandelt ein japanisches Kanji-Zeichen in ein westliches „Ä“ , das auf 
der Suche nach seiner Heimat als neues Zeichen mit westlichen und japanischen 
Zügen wiedergeboren wird.

A storm turns a kanji sign into a western “Ä”. It searches for its home before it is re-
incarnated as a symbol with both Western and Japanese characteristics.

Markus Dittrich, 1989 in Bernau bei Berlin geboren, studiert nach einer abgeschlos-
senen Ausbildung als Mediengestalter an der HS Wismar.

Markus Dittrich, born in 1989 in Bernau near Berlin, trained as a digital media de-
signer before studying at HS Wismar.

Deutschland 2013, 15 Min., dt. OF, engl. UT, FSK 12
R: Markus Dittrich B: Markus Dittrich P: Hauke Polkehn, 
Hochschule Wismar 

R: Amit Epstein B: Amit Epstein K: Benjamin Chiram D: Gabi 
Gasser (Greta), Moritz Grove (Christian), Thorsten Merten 
(Walter), Victoria Trauttmansdorff (Gisela) P: Andrea Schüt-
te, Dirk Decker, Tamtam Film GmbH 

Deutschland 2013, 9 Min., dt. OF
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